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ورزش

همسایه پر سروصدا عنوانی بود که سرالکس فرگوسن به 

منچسترسیتی داد. تیمی که با تغییر مالکیت و حضور 

سرمایه گذاران متمول اماراتی به سرعت در مسیر پیشرفت 

قرار گرفت و خیلی زود به یکی از باشگاه های مدعی در 

لیگ جزیره و حتی فوتبال اروپا تبدیل شد. شیخ منصور که 

عضوی از خاندان سلطنتی امارات است با سرمایه گذاری 

عظیمی که در این باشگاه انجام داد سیتی را از تیمی 

معمولی به باشگاهی قدرتمند تبدیل کرد. او در سال 2008 

سیتی را از تاکسین شیناواترای تایلندی خرید تا رویاهایش 

برای خرید ستارگان فوتبال دنیا و قهرمانی در لیگ برتر و 

همچنین لیگ قهرمانان را عملی کند. شیخ منصور چهار 

بار فتح لیگ جزیره را تجربه کرد، اما در اروپا هیچ گاه به 

موفقیت نرسید و حتی پپ گورادیولا نیز هنوز نتوانسته این 

رویا را عملی کند. حالا با حکم اخیر اتحادیه فوتبال اروپا به 

نظر می رسد سیتی و مالکانش باید تمام تلاش خود را تنها 

برای موفقیت در همین فصل به کار گیرند چراکه با توجه 

به محرومیت دو ساله آنها از رقابت های اروپایی بعید است 

این باشگاه بتواند طی سال های آینده به توفیقی برسد. 

   تقلب در اسپانسرینگ

یوفا جمعه شب در حکمی رای به محرومیت دو ساله 

منچسترسیتی از لیگ قهرمانان اروپا و همچنین جریمه ای 

30 میلیون یورویی داد. علت این حکم هم تخلف آنها از 

قوانین فیرپلی مالی یوفاست که پس از حدود یک  سال 

تحقیق از باشگاه برای یوفا محرز شده که این باشگاه به 

صورت سیستماتیک قوانین را دور زده و سندسازی کرده 

است. سیتی البته این فرصت را دارد که علیه این حکم به 

دادگاه عالی ورزش)CAS( شکایت کند و تنها امیدشان 

این است که این دادگاه موقتا اجرای حکم را متوقف کند 

تا این تیم بتواند در رقابت های فصل آینده لیگ قهرمانان 

حضور داشته باشد. در غیر این صورت اگر آنها در بین چهار 

تیم برتر این فصل لیگ جزیره قرار گیرند، تیم پنجم به لیگ 

قهرمانان خواهد رفت که این موضوع به سود تیم هایی چون 

تاتنهام و منچستریونایتد است. 

نشریه اشپیگل آلمان در ماه دسامبر 2018)آذر 97( در 

گزارشی از افشای مدارک و همچنین ایمیل هایی خبر داد 

که براساس آن سیتی در بحث اسپانسرینگ تخلفاتی انجام 

داده و با سندسازی تراز مالی خود را مثبت نشان داده است. 

یوفا نیز براساس همین اسناد تحقیقات خود را آغاز کرد. 

در ابتدا گفته می شد این اسناد از طریق هک ایمیل ها به 

دست نیامده است، اما چندی بعد مشخص شد یک هکر 

که توسط پلیس آلمان دستگیر شده و هم اکنون نیز با 18 

اتهام مختلف در زندان است این اسناد را به رسانه ها داده 

است. شیخ منصور چند سال پیش قرارداد اسپانسری با 

شرکت هواپیمایی اتحاد امارات برای تبلیغ روی پیراهن، 

ورزشگاه و همچنین آکادمی باشگاه بست که ارزش آن 

سالانه 67/5 میلیون پوند بوده است. براساس مدارکی که 

از یکی از ایمیل ها به دست آمده، سیتی در فصل 2016-

2015 تنها هشت میلیون پوند از این شرکت دریافت 

کرده و مابه التفاوت این رقم از طریق یکی از شرکت های 

حمل ونقل شیخ منصور که در ابوظبی فعالیت می کند به 

حساب باشگاه واریز شده است. 

باشــگاه منچســتری بــه ســرعت بــه ایــن محرومیــت 

واکنــش نشــان داده و اعــلام کــرد بــه زودی نســبت بــه آن 

فرجام خواهــی خواهــد کــرد. 

   ضرر 170 میلیون پوندی

در هفته هـای اخیـر اخبـار زیـادی حول وحـوش باشـگاه 

سـیتی وجـود داشـت. از احتمـال جدایی پـپ گواردیولا تا 

تـلاش ایـن باشـگاه بـرای خریـد لیونـل مسـی در تابسـتان 

آینـده. در ایـن شـرایط بـه نظـر می رسـد علاوه بـر اینکـه 

حضـور سـتاره آرژانتینـی در ایـن باشـگاه منتفـی اسـت 

شـاید چند سـتاره این تیم نیز به زودی از این باشـگاه جدا 

شـوند. سـیتی در مرحله یک هشـتم نهایی لیگ قهرمانان 

اروپـای ایـن فصـل جـدال دشـواری بـا رئـال مادریـد دارد و 

ایـن حکـم شـوکی بـزرگ بـرای ایـن باشـگاه در آسـتانه این 

دیـدار مهـم خواهـد بـود. گواردیولا باید تمـام تلاش خود را 

بـرای موفقیـت در رقابت هـای ایـن فصل لیـگ قهرمانان به 

کار گیـرد تـا شـاید بتوانـد ناکامـی تیمش در لیـگ برتر را با 

قهرمانـی اروپـا جبـران کرده و پیش از آغـاز این محرومیت، 

هـدف بـزرگ سـیتی در ایـن سـال ها را تحقـق بخشـد. 

ع تحقیقات  از سوی دیگر رسانه های انگلیسی از شرو

اتحادیه فوتبال این کشور در این پرونده خبر داده اند و 

حتی گفته می شود خطر کسر امتیاز و در بدترین حالت 

پس گرفتن دو قهرمانی  این تیم در لیگ بین سال های 

2012 تا 2016 نیز وجود دارد. حالا سیتی در بدترین 

شرایط خود طی این سال ها قرار دارد و اگر این محرومیت دو 

ساله از سوی CAS تایید شود باشگاه بیش از 170میلیون 

پوند بابت عدم حضور در رقابت های اروپایی ضرر می کند 

که تاثیر زیادی در نقل و انتقالات باشگاه طی سال های 

آینده خواهد داشت. 

جریمهسنگینیوفابرایولخرجیهایمنچسترسیتی

تیر خلاص به رویاهای شیخ منصور

نسیم شیرازی
 روزنامه نگار

  گفت وگو

کماندار بجنوردی، قهرمان قهرمانان رشته ریکرو شد تا بخش 

بزرگی از نتیجه تلاش چهار ساله اش را در یازدهمین ماه سال 98 

بگیرد. محمد ربانی که مدتی است نامش در لیست اردوهای تیم 

ملی تیراندازی با کمان در رشته ریکرو نوشته شده است این بار 

در رقابت فینال فینالیست های کشور قهرمان شد تا نشان دهد 

عزم این نماینده شمال شرق کشور برای پوشیدن پیراهن تیم 

ملی جدی است. او از سال 94 تیراندازی با کمان را زیر نظر »عطا 

قربانی« شروع کرد و هر روز برای کسب طلای فینال رنکینگ ها 

تلاش کرد که به گفته خودش شب و روز، حتی وقتی دانشجو 

بود و مکانی برای تمرین نداشت با کمانش بدنسازی کار کرد، 

سربازی اش را نیز به عشق قهرمانی در این رشته باز هم با تمرین 

گذراند. گفت وگوی «فرهیختگان« با ربانی را در ادامه می خوانید.

در رنکینگ کشوری سوم شدی و در مسابقه فینال فینالیست ها 
اول! چه اتفاقی افتاد؟

دو روز قبل از مسابقه فینال، هشتمین رنکینگ کشوری برگزار 

شد که فوق العاده هوا سرد بود. برف و باد شدید، دست هایمان 

را بی حس کرده بود ولی خدا را شکر توانستم مقام سوم را 

بیاورم که خودم خیلی راضی نبودم چون تمرین کرده بودم و 

می توانستم اول بشوم ولی خب شرایط سختی بود. در مسابقه 

فینال فینالیست ها با وجود باد شدید هوا کمی بهتر از دو روز 

قبلش بود و توانستم بهترین نتیجه را بگیرم. 

طبعا حالا به تیم ملی هم فکر می کنی!
بله، مرداد ماه سال 98 بود که رقابت انتخابی تیم ملی برگزار شد 

و در آن شرکت کردم که مقام دوم را به دست آوردم. بعد از آن به 

چهار دوره اردوی تیم ملی دعوت شدم که بعد از اردوی آخر با 

توجه به رکوردگیری که انجام شد من به دلیل تازه وارد بودن در 

اردو و تغییر پوزیشن انتخاب نشدم ولی با این قهرمانی امیدوارم 

دوباره توانسته باشم اعتماد آقای مجید میررحیمی، سرمربی تیم 

ملی ریکرو را به دست آورده باشم تا بتوانم دوباره به اردوی تیم ملی 

دعوت شوم. روزانه 6 ساعت تمرین می کنم و وقتی در اردو بودم 

زیر نظر میررحیمی تمرینات خوب سرعتی و بدنسازی های دقیق 

انجام می دادم که همین باعث شد آماده تر از قبل شوم و زمانی 

که در اردو نبودم با آقای قربانی تمرین می کردم تا در آمادگی 

بمانم که این دو مربی برای موفقیتم بسیار زحمت کشیدند. 

چه برنامه ای برای آینده داری؟
نظر سرمربی تیم ملی به تمریناتم مثبت است و نگاه من هم 

قهرمانی کشور نیست و می خواهم برای رسیدن به المپیک چهار 

سال دیگر و البته کسب مدال در آن تلاش کنم. از امروز وظیفه 

من سنگین تر است و باید بیشتر تلاش کنم چون انتظارها بالا تر 

می رود و من امیدوارم جواب این توقع را به خودم و بقیه بدهم. 

هزینه های این رشته نسبت به رشته های دیگر چگونه است؟
متاسفانه این رشته هزینه های سنگینی دارد که باید خودم 

پرداخت کنم. گاهی کار می کنم، خانواده کمکم می کند یا 

از دوستانم قرض می گیرم و بیشتر اعزام هایم به مسابقات از 

جیب خودم است، البته بعضی مسابقات را هیات استان به من 

کمک می کند ولی خیلی وقت ها هم مسابقات را برای نداشتن 

پول با اینکه در آمادگی بودم از دست دادم چون هزینه اعزام 

به رنکینگ ها شخصی است. سال 95 برای انتخابی تیم ملی 

کارگران کشور طلا گرفتم اما چون پول زیادی برای اعزام به 

مسابقات جهانی لازم بود با وجود تامین بخش بزرگی از آن از 

طرف رئیس هیات استان ولی باز هم بقیه آن را نتوانستم تامین 

کنم و نرفتم. برای مسابقات برون مرزی حتما به تجهیزات بهتری 

نیاز دارم که نمی توانم تهیه اش کنم و امیدوارم با همین وسایل 

بتوانم رکورد بزنم. 

با توجه به اینکه در اردوی تیم ملی بودی از طرف فدراسیون 
کمکی نشد؟

از طرف فدراسیون که در حال حاضر نه، البته به اردوهای تیم 

ملی که دعوت می شدم هزینه محل اسکان و خورد و خوراکم را 

پرداخت می کردند ولی هزینه های رفت و آمد برعهده خودم بود. 

برای اعزام به مسابقات کشوری هم رئیس هیات استان)حکمت 

شیرد( به من کمک کرد که در چند مسابقه رفتم و شرکت کردم 

و با رایزنی او و مربی ام برایم یک پک تیر حرفه ای هم از حساب 

هیات استان گرفتند که بابت آن ممنونم ولی تیر مصرفی است 

و امکان اینکه به زودی تیرهایم تمام شود هست و دوباره به 

مشکل برخواهم خورد چراکه شغل ثابتی ندارم تا بتوانم هزینه 

خرید آن را تامین کنم. 

قیمت یک کمان مناسب چقدر است؟
این رشته خیلی پرهزینه شده و الان اگر یک نفر بخواهد کمان 

بخرد حداقل برای کمان حرفه ای باید 40میلیون تومان پول 

داشته باشد و این خیلی سخت است و من برای رسیدن به 

جایگاه الانم خیلی تلاش کردم، اذیت شدم ولی با تلاش زیاد 

در هر شرایطی تمرین کردم و مشکلات و دغدغه هایم را پشت 

در سالن تمرین گذاشته ام. 

از یک شهرستان تازه کار در این رشته به این عنوان دست 
پیدا کردی؟ 

بله، ما شهرستانی ها خیلی پرتلاشیم و برای بهتر شدن و رسیدن به 

قهرمانان کشور خیلی تلاش می کنیم. باید اینقدر خوب باشیم و 

خوب تمرین کنیم که با اختلاف خیلی زیاد نسبت به رقیب هایمان 

بتوانیم روی سکو باشیم و تلاش کنیم. 

صحبت پایانی؟
خیلی تلاش کردم برای اینکه »محمد ربانی« بشوم، ولی تعداد 

آدم هایی که من را می شناسند انگشت شمارند. واقعیتش این 

است که برای ادامه دادن این رشته با خیال راحت نیاز به داشتن 

امنیت مالی دارم که بتوانم با آرامش تمرین کنم. اگر جایی 

انرژی مان کم شد به مدال های جهانی و المپیک فکر کنیم و 

برای آن بجنگیم و این جمله »من نمی توانم« را فراموش کنیم. 

اگر فکر قهرمانی دنیا را در سر داریم برای قهرمانی دنیا تلاش 

کنیم و در سطح خیلی بالا خودمان را نگه داریم. 

گفتوگوی»فرهیختگان«باقهرمانقهرمانانریکروکشور

ربانی: نگاهم مدال المپیک است

برنامه دیدارهای دانشگاه آزاد در لیگ تکواندو
رقابت های هفته ششم و هفتم از دور برگشت هجدهمین دوره مسابقات لیگ برتر 

جوانان و بزرگسالان مردان »جام خلیج فارس« یادواره شهید عبدالکریم کجبافی 

با حضور هشت تیم فردا)دوشنبه( در فدراسیون تکواندو برگزار می شود. با اعلام 

سازمان لیگ، رقابت تیم های لوازم خانگی کن و شهرداری ورامین به دلیل 

حضور سه بازیکن این تیم ها در اردوی تیم ملی به منظور شرکت در مسابقات 

قهرمانی آسیا به تعویق افتاد. در نخستین دیدار هفته ششم، باشگاه یزدان و 

دانشگاه آزاد اسلامی به مصاف یکدیگر می روند. در ادامه هوگوپوشان کانون 

تکواندوکاران مهاجر برابر تکواندوکاران شهرداری ورامین قرار می گیرند. سومین 

مبارزه این هفته میان تیم های فرمانیه و پالایش نفت آبادان پیگیری می شود. 

پاس در این هفته استراحت دارد. در اولین مبارزه هفته هفتم، تیم های فرمانیه 

و کانون تکواندوکاران مهاجر با یکدیگر مبارزه می کنند و سپس شرکت پالایش 

نفت آبادان و باشگاه یزدان رودرروی یکدیگر قرار می گیرند. دانشگاه آزاد نیز در 

این هفته با قرعه استراحت روبه رو است. 

ورزش دانشگاه

بسکتبال با ویلچر ایران به پارالمپیک می رود
هادی رضایی، دبیر اجرایی کمیته ملی پارالمپیک به ایسنا گفت: »پس از رایزنی 

با سازمان های جهانی فوتبال پنج نفره و بسکتبال با ویلچر برای حضور این دو 

تیم در پارالمپیک توکیو، سازمان جهانی تنها با حضور بسکتبال با ویلچر ایران 

در توکیو موافقت کرد. با توجه به اتمام مهلت اعلام حضور دو تیم فوتبال پنج 

نفره و بسکتبال باویلچر که با پیروی از سیاست های مصوب در ستاد بازی های 

پارالمپیک در اولویت اعزام قرار نگرفته بودند، کمیته ملی پارالمپیک دو نامه 

رسمی تنظیم و به صورت ایمیل به سازمان های جهانی این دو تیم ارسال کرد 

تا در صورت امکان، شانس مجددی برای حضور این دو تیم در پارالمپیک توکیو 

بدهند که متاسفانه سازمان جهانی فوتبال پنج نفره در نامه ای که به صورت ایمیل 

به ما ارسال کرد جوابش منفی بود. سازمان جهانی به ما اعلام کرد به خاطر اتمام 

مهلت اعلام حضور فوتبال پنج نفره ایران برای حضور در پارالمپیک توکیو، این 

سازمان تایلند را جایگزین ایران در توکیو کرده است. 

ثریا آقایی به اوگاندا می رود
ثریا آقایی، ملی پوش بدمینتون کشورمان که برای افزایش رنکینگ المپیکی 

خود تلاش می کند، برای شرکت در مسابقات بین المللی اوگاندا چهارشنبه 

29بهمن ماه به این کشور اعزام خواهد شد. آقایی مسابقات بین المللی دهه فجر 

را به دلیل خارج شدن از رنکینگ المپیکی از دست داد. همچنین مسابقات 

بین المللی چین به دلیل شیوع ویروس کرونا فاقد امتیاز المپیکی است. بنابراین 

بعد از مسابقات اوگاندا در چند رقابت اروپایی شرکت می کند تا بتواند از طریق 

رنکینگ جهانی امتیاز لازم را برای المپیک توکیو کسب کند. 

قهرمانی تهران الف در لیگ برتر کبدی بانوان
دوازدهمین دوره لیگ برتر کبدی بانوان با قهرمانی »تهران الف« در شهر ایلام به 

پایان رسید. »تهران ب« نیز در پایان این رقابت ها بر سکوی نایب قهرمانی ایستاد 

و تیم های شورا و شهرداری قزوین هم سوم شدند. همچنین در حضور نایب رئیس 

فدراسیون کبدی لوح تقدیر بهترین مهاجم لیگ برتر در مرحله سوم به فاطمه 

خدابنده لو از تیم شورا و شهرداری قزوین و بهترین مدافع به فریده ظریف دوست 

از تیم سیستان و بلوچستان از سوی کمیته اهدا شد.

منهای فوتبال

بحران الاهلی قبل از رویارویی با استقلال

تیم فوتبال الاهلی در هفته هجدهم رقابت های لیگ عربستان به مصاف الوحده 

رفت. شاگردان کریستیان گروس سوئیسی در این دیدار با دو گل تن به شکست 

دادند و همین باعث خشم هواداران تیم شد. هواداران الاهلی بعد از بازی در 

فضای مجازی به انتقاد تند از گروس پرداختند و خواستار اخراج این مربی باتجربه 

بلژیکی شده اند. این در حالی است که او در نشست خبری بعد از بازی تاکید 

کرد به دنبال استعفا نیست و با قدرت کار خود را ادامه می دهد. او درباره مشکل 

تیمش گفت: »مشکل اصلی تیم ما این است که نمی توانیم از فرصت هایی که 

به دست می آوریم به خوبی استفاده کنیم. بازیکنان جایگیری خوبی در خط 

حمله ندارند و این باعث می شود تا نتوانیم گلزنی کنیم.«

روزنامه العاجل عربستان هم از احتمال اخراج گروس قبل از دیدار برابر استقلال 

نوشت و از صالح المحمدی به عنوان نزدیک ترین گزینه برای جایگزینی او سخن 

به میان آورد.  روزنامه الریاضیه عربستان نیز نوشت: »کریستین گروس، سرمربی 

الاهلی جده پس از پایان شکست خانگی برابر الوحده در لیگ عربستان با سران 

این تیم برای فسخ قراردادش به توافق رسید، البته هنوز زمان اعلام پایان همکاری 

طرفین به صورت دقیق روشن نیست.« 

با توجه به این خبر رسانه های این کشور به تغییرات کادرفنی الاهلی در یک سال 

گذشته پرداختند که به نوعی رکوردی جالب به نام این باشگاه به ثبت رسیده 

است. الاهلی از 5 فوریه 2019 تاکنون هفت مربی برکنار کرده است. به ترتیب 

پابلو گویدی، یوسف عنبر، خورخه فوساتی، یوسف عنبر، برانکو ایوانکوویچ، صالح 

المحمدی و کریستین گروس هفت مربی تیم سعودی در یک سال گذشته بودند 

که درنهایت با حکم مسئولان برکنار شدند.  الاهلی در حالی مجددا با بحران 

مواجه شده که باید دوشنبه در دیدار دوم خود در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 

آسیا به مصاف استقلال برود. الاهلی در دیدار نخست خود در مرحله گروهی 

لیگ قهرمانان آسیا به نتیجه ای بهتر از تساوی دست پیدا نکرد. 

جونیور در برزیل تیم پیدا کرد!

جونیور براندائو، مهاجم برزیلی نیم فصل اول پرسپولیس در آستانه پیوستن به 

تیمی برزیلی است و مدیرعامل باشگاه پرسپولیس روز گذشته برگه مربوط به 

صدور ای تی سی این بازیکن را امضا کرد و در اختیار مدیر بین الملل باشگاه 

گذاشت. جونیور که قراردادی یک  ساله امضا کرده بود در پی توافق سه جانبه 

با باشگاه پرسپولیس و باشگاه لوگودورتس بلغارستان قرارداد خود با پرسپولیس 

را فسخ کرد و با دریافت مبالغی کمتر از نصف مبلغ قرارداد خود از این تیم جدا 

شد. وی در آستانه انتقال رسمی به یک تیم برزیلی است. جونیور متعهد شده 

بود بعد از این فسخ ادعایی در قبال باشگاه پرسپولیس نخواهد داشت و از باشگاه 

لوگودورتس هم  بابت انتقال به پرسپولیس ادعا و مطالبه ای نخواهد داشت. 

فوتبال جهان
سیامک خاجی

  روزنامه نگار

ویلیان می خواهد بماند

نشریه انگلیسی »ایندیپندنت« گزارش داد؛ ویلیان، ستاره برزیلی چلسی با وجود 

اینکه پیوستن حکیم زیاش از آژاکس به جمع آبی پوشان لندنی در تابستان پیش رو 

قطعی شده، قصد دارد در این تیم بماند. پیش از این گفته شده بود این هافبک 31 

ساله علاقه ای به تمدید قرارداد با چلسی ندارد و در پایان فصل جاری از این تیم جدا 

خواهد شد. ایندیپندنت اما اکنون خبر می دهد که ویلیان قصد 

دارد قرارداد سه سال جدیدی را با چلسی امضا کند و خود 

را برای مدت زمان بیشتری به آبی های لندنی متعهد کند. 

این در حالی است که با آمدن زیاش 26 ساله ممکن است 

این هافبک برزیلی جایگاه خود را در ترکیب اصلی چلسی 

از دست بدهد. ویلیان که اخیرا شایعه علاقه مندی 

بارسلونا به جذب وی مطرح بود، در سال 2013 از 

ماخاچ کالا روسیه به آبی های لندنی ملحق شد. 

او تاکنون در 323 بازی از رقابت های مختلف 

برای چلسی به میدان رفته و 57 گل هم به 

ثمر رسانده است. 

سیمئونه: عصبانی ام چون نبردیم

دیه گو سیمئونه، سرمربی اتلتیکومادرید پس از تساوی 2 – 2 تیمش برابر والنسیا 

گفت: »بازی فوق العاده ای بین دو تیم بزرگ بود که هر یک به روش خود به دنبال 

پیروزی بود. در نیمه دوم شرایط مشابه بود. آنها حمله های بیشتری داشتند و ما در 

ضدحمله می خواستیم به حریف ضربه وارد کنیم. ویتولو و آنخل 

کورئا بازی خوبی به نمایش گذاشتند. باید مهاجم ها به این 

شکل بازی کنند. والنسیا در خانه تیم قدرتمندی است. برابر 

ما دو بار شکست را جبران کرد. من در حالی ورزشگاه را ترک 

کردم که قدرت، تلاش و پرس تیم را دیدم. از نتیجه به 

خاطر از دست دادن پیروزی عصبانی بودم اما بازی 

فوق العاده ای بود.«  اتلتیکو در یک ماه، 6 بازی پیش 

رو دارد. سیمئونه در این رابطه اظهار کرد: »به 6 بازی 

فکر نمی کنیم. به سه شنبه)دیدار برابر لیورپول( فکر 

می کنیم. برابر حریف قدرتمندی بازی جنگنده ای 

به نمایش گذاشتیم. والنسیا در خانه اش شکست 

نخورده است. خوب رقابت کردیم. 

انتقاد لوکاکو از ویلموتس

تیم ملی بلژیک در رقابت های یورو 2016 جزء بخت های اول قهرمانی  است، این 

تیم که تحت هدایت مارک ویلموتس قرار داشت، در مرحله یک چهارم نهایی به ولز 

باخت و حذف شد. جردن لوکاکو، برادر مهاجم اینترمیلان که هم اکنون در لاتزیو 

حضور دارد، می گوید: »من می دانم که در یورو 2016 خوب نبودم اما الان ما در چه 

سالی قرار داریم؟ 2020من تا چند وقت دیگر باید درگیر 

این موضوع باشم؟ اگر ما آن سال قهرمان یورو شده بودیم، 

برخی مدعی می شدند که این قهرمانی به لطف حضور 

ویلموتس بوده است که در آن صورت او خوش شانس 

بود. آن تیمی که ما در یورو 2016 داشتیم، تیمی 

یکدست بود اما هیچ کسی نبود که آن را درست 

هدایت کند. ویلموتس به نظر من اصلا مربی بزرگ و 

فوق العاده ای نیست. با وجود آن بازیکنانی که او در 

اختیار داشت، تنها تاکتیک برای بازی ما این بود 

که توپ را به ادن ازار پاس بدهیم. او نتوانست یک 

تیم درست و حسابی بسازد و این جای تأسف دارد.«

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y


